
ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 26/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 586/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη αναπροσαρμογή των τελών άρδευσης. 

 
Σήμερα 14 Νοεμβρίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Πέμπτη και ώρα 15:00 

συνήλθε σε έκτακτη συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 12-11-2013 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις 
διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 
αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  32 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                       Απόντες 

1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 
4)Α.Λαζαρίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου, 
7)Ε.Αρχοντάκη, 8)Π. Παυλίδης, 9)Τ. Χατζηαθανασίου, 
10)Θ. Αγγελίνας, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 12)Ν. Μωυσιάδης, 
13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 15)Α. Καγκελίδης, 
16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Θ. Κορωνάς, 18)Β. Παπαδόπουλος, 
19)Κ.Κουτσαντάς,20)Β.Λυκοστράτης, 21)Α.Νεστορόπουλος, 
22)Α. Γκαμπέσης, 23)Κ. Κοστογλίδου, 24)Α. Βασιάδης, 
25)Χ. Τσιούντας, 26)Ε. Γουναράς, 27)Κ. Παναγιωτίδης, 
28)Δ. Γκέκα, 29)Σ. Κουμτσίδης, 30)Ι. Σοφρόνωφ, 
31)Γ.Μελιόπουλος, 32)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Λ. Πουλασουχίδης, 
Χ. Γαϊτάνου, Γ. Κάκαρης, Α.Δέλλας, 
Λ.Τσαβδαρίδης, Β.Γιαννουλάκης, 
Γ.Σουμπέκας, Α.Παπαδόπουλος 

        Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                     Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Δ. Κουλουριώτης, Ν. Αγγέλου, Ι. Χειμώνας Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Ασλάνογλου, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. 
Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. 
Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 583/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, 
Α.Βασιάδης, Μ.Σουμελίδης, Μ.Παπαϊωάννου και αποχώρησε η κ.Κ.Κοστογλίδου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 584/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Αγγέλογλου, 
Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Α.Βασιάδης, Θ.Θεοδωρίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 586/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Σ.Κουμτσίδης, Β.Σταυροπούλου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 587/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κουτσαντάς, 
Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
 

 
 
 
 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου την υπ’ αριθ. 607/2013 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, με την οποία αυτή 
εισηγείται στο Δ.Σ.: 

Την αναπροσαρμογή των Τελών Άρδευσης, ως εξής : 
1. Σε  18,00 € / στρέμμα για Δενδροκαλλιέργειες και Λοιπές Ετήσιες Καλλιέργειες. 
2. Σε  20,00 € / στρέμμα για Καπνά και Ακτινίδια. 
3. Σε  40,00 € / στρέμμα για τα Κηπευτικά. 

Β) Καταρτίζει τον Πίνακα των Τελών Άρδευσης έτους 2014, ο οποίος διαμορφώνεται ως 
εξής : 

 

              
  ΑΠΟΛΟΓΙΣΤΙΚΑ ΔΕΔΟΜΕΝΑ ΕΣΟΔΩΝ     
  ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΑΡΔΕΥΣΗΣ     

Κωδικός 
Λογαριασμ

ού 

Περιγραφή Εισπραχθέν
τα περιόδου 

01/01-
31/07/2012 € 

Εισπραχθέν
τα περιόδου 

01/01-
31/12/2012 € 

Εισπραχθέν
τα περιόδου 

01/01-
31/07/2013 € 

Εκτιμήσει
ς έτους 
2013 € 

Προυπολογισμ
ός έτους 2014  

€ 

06.00.0331 ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ ΧΡΗΣΗΣ 
ΑΡΔΕΥΤΙΚΟΥ ΔΙΚΤΥΟΥ 

79.098,00 86.345,00 71.945,00 90.000,00 144.000,00 

06.00.2113 ΤΑΚΤΙΚΑ ΕΣΟΔΑ ΑΠΌ 
ΤΕΛΗ ΑΡΔΕΥΣΗΣ  

70.090,00 78.204,00 55.945,00 87.000,00 87.000,00 

  Σ Υ Ν Ο Λ Α 149.188,00 164.549,00 127.890,00 177.000,00 231.000,00 
              
              
 ΑΠΟΛΟΓΙΣΤΙΚΑ ΔΕΔΟΜΕΝΑ ΕΞΟΔΩΝ   
  ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΑΡΔΕΥΣΗΣ     

          
Κωδικός 

Λογαριασμ
ού 

Περιγραφή 

Πληρωθέντ
α περιόδου 

01/01-
31/07/2012 € 

Πληρωθέντ
α περιόδου 

01/01-
31/12/2012 € 

Πληρωθέντ
α περιόδου 

01/01-
31/07/2013 € 

Εκτιμήσει
ς έτους 
2013 € 

Προυπολογισμ
ός έτους 2014  

€ 

      

02.20.604 ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΕΚΤΑΚΤΩΝ 
ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ (ΕΠΙ 
ΣΥΜΒΑΣΗ ΕΚΤΑΚΤΩΝ 
ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ,ΗΜΕΡΟΜΙΣΘ
ΙΩΝ ΩΡΟΜΙΣΘΙΩΝ ΚΛΠ) 

0,00 51.015,07 23.535,89 58.500,00 53.000,00 

02.20.605 ΕΡΓΟΔΟΤΙΚΕΣ ΕΙΣΦΟΡΕΣ 
ΔΗΜΩΝ ΚΑΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ 

0,00 13.941,55 6.227,62 14.500,00 13.000,00 

02.20.621 ΠΑΡΟΧΕΣ ΠΑΡΑΓΩΓΙΚΗΣ 
ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ 

    113.714,41 150.000,00 100.000,00 

02.20.713 ΠΡΟΜΗΘΕΙΕΣ ΠΑΓΙΩΝ 0,00 28.439,42 0,00 30.000,00 33.000,00 
02.20.733 ΕΠΙΣΚΕΥΕΣ & 

ΣΥΝΤΗΡΗΣΕΙΣ ΠΑΓΙΩΝ 
ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ 

0,00 36.285,00 0,00 0,00 32.000,00 

Σ Υ Ν Ο Λ Α 0,00 129.681,04 143.477,92 253.000,00 231.000,00 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Γκαμπέσης: Θέλω να ρωτήσω εάν το ρεύμα που χρησιμοποιούν στην άρδευση πληρώνεται 

από αυτούς που κάνουν χρήση, την άρδευση, ή από τους πολίτες της Βέροιας. Το ρεύμα των 
αντλιοστασίων ποιος το πληρώνει; Ο παππούς και η γιαγιά της Βέροιας ή αυτός που κάνει χρήση 
την άρδευση;  
 Δαούλας: Δεν υπάρχει ξεχωριστή χρέωση στο σύνολο, πακέτο είναι αυτά, ο Δήμος τα 
πληρώνει όλα και εισπράττει τα αντίστοιχα τέλη.  



 Γκαμπέσης: Επειδή δεν καλύφθηκα, εάν σε δυο χώρους γειτονικούς υπάρχει κοινή χρήση 
ρολογιού, βάζουν ενδιάμεσα ένα μετρητή, και λένε το ένα δωμάτιο τόσο το άλλο τόσο. Είναι 
δυνατόν η άρδευση, τα αντλιοστάσια να τα πληρώνει ο δημότης της Βέροιας; Μιλάμε έτσι για 
ανταποδοτικότητα; Ερώτηση είναι, διότι δεν καλύφθηκα.  
 Πρόεδρος: Τοποθέτηση είναι. Κι είχατε το δικαίωμα να πάρετε το λόγο να τα πείτε. 
 Νεστορόπουλος: Τα βεβαιωμένα έσοδα στους καταλόγους πέρυσι πόσα ήταν κι αν τα έσοδα 
που είναι εδώ 177.000,00 αφορούν τα βεβαιωμένα ή τα εισπραχθέντα. Δεύτερον, στην Ο.Ε. έγινε 
και μια άλλη πρόταση κ.Βοργιαζίδη, είπατε για τον ηλίανθο και το τριφύλλι παραμένουν 
δεκαπέντε, εδώ δεν τα έχετε πουθενά αυτά. Κακώς; Εδώ δεν το έχει το εισηγητικό, θα το 
προτείνετε στο τελικό; 
 Πρόεδρος: Σωστή η παρατήρησή σας κε Νεστορόπουλε, να συμπληρωθεί η εισήγηση. 
 Νεστορόπουλος: Στο εισηγητικό δεν το γράφει της Ο.Ε., το πρότεινε προφορικά ο 
κ.Βοργιαζίδης στην Ο.Ε., έγινε αποδεκτό από την πλειοψηφία γιατί η μειοψηφία δεν το ψήφισε, 
στο εισηγητικό όμως της Οικονομικής δεν το έχει μέσα.   
 Πρόεδρος: Προτείνει να συμπληρωθεί. 
 Νεστορόπουλος: Να συμπληρωθεί σ’ αυτό το εισηγητικό που παραλήφτηκε, που 
διαπιστώνουμε άλλη μια προχειρότητα. 
 Πρόεδρος: Τα ανθρώπινα τα βγάζετε προχειρότητες! Ανθρώπινο είναι. 
 Δαούλας: Τα ποσά που αποτυπώνονται στον πίνακα είναι ό,τι εισπράττουμε είτε από 
βεβαιωμένα είτε οίκοθεν που μας καταβάλουν οι δημότες. Σα βεβαιωμένα το ποσό ανέρχεται γύρω 
στα 112.000,00 σε ετήσια βάση, εμείς εισπράττουμε γύρω στα 90.000,00, υπάρχει ένα υπόλοιπο, 
αναμένουμε να το εισπράξουμε. Αυτά είναι κ.Νεστορόπουλε τα ποσά που εισπράττουμε ετησίως, 
είτε από βεβαιωμένα είτε από οίκοθεν, συνολικά.  
 Μελιόπουλος: Η πρώτη ερώτηση που θέλω να κάνω είναι αν γνωρίζει ο Δήμος πόσα είναι 
τα στρέμματα αυτά ττα οποία θα αφορούν αυτές οι αυξήσεις, αν έχουμε έστω μια κατά προσέγγιση, 
έξι χιλιάδες, εκατό;  

Στον πίνακα που μας έχει δοθεί εσόδων-εξόδων η υπηρεσία άρδευσης, στο νούμερο τρία 
λέει: Αντίτιμο ηλεκτρικού ρεύματος αντλιοστασίων 100.000€, τί ισχύει; Το ρεύμα το πληρώνει η 
υπηρεσία άρδευσης ή όλο το ρεύμα που ξοδεύει ο Δήμος γίνεται σύνολο και είναι σε άλλη 
κατηγορία;  
 Βοργιαζίδης: κ.Μελιόπουλε τα συνολικά στρέμματα που αρδεύει ο Δήμος είναι περίπου 
14.000 κι όπως προφανώς αναγράφεται στο εισηγητικό εδώ λέει ότι 100.000,00 ευρώ ρεύμα 
χρεώνεται στην άρδευση ως ανταποδοτικό. Εδώ ξαναλέω, λέει ότι  100.000,00€ ρεύμα χρεώνεται 
στην άρδευση. 
 Λυκοστράτης: Θα ήθελα λίγο να ρωτήσω το εξής: οι δενδροκαλλιέργειες αυξήθηκαν 20%, 
τα καπνά 30%, τα κηπευτικά 50%, με ποια λογική δεν αυξήθηκαν όλα το ίδιο κι έχουμε τόσο 
μεγάλη διαφορά από 20 μέχρι 50%;  
 Βοργιαζίδης: Αν και τα είπαμε με τον κ.Λυκοστράτη μάλλον, περί εντυπώσεων τώρα 
συζητάμε γιατί τα είπαμε άλλη μια φορά, γιατί η τιμή τους είναι χαμηλή σε σχέση με τον τρόπο που 
ξοδεύεται. 
 Σοφρόνωφ: Δε θα επεκταθούμε Πρόεδρε, γιατί το θέμα των τελών της άρδευσης αφορά 
κατά κύριο λόγο μικρο-αγρότες, οι οποίοι δραστηριοποιούνται στην περιοχή, των οποίων τα 
εισοδήματα έχουν μειωθεί δραστικά και δραματικά.  

Οι συγκεκριμένοι άνθρωποι δεν μπορούν να εισπράξουν τις μειωμένες τιμές των προϊόντων 
τους κι εμείς ως δημοτική αρχή ερχόμαστε και επιβάλουμε υπέρογκες αυξήσεις στα τέλη άρδευσης. 
Αν αυτό είναι φιλολαϊκό τότε τι θα ήταν αντιλαϊκό; Ντύνουμε στο όνομα αυτής της περιβόητης και 
δυσβάστακτης αποδοτικότητας με έναν δήθεν φιλολαϊκό μανδύα την επιβολή πρόσθετων τελών. 
Εμείς και δεν το κάνουμε ούτε για να αποσπάσουμε το καλός, κακός ή άσχημος, γιατί για τον 
άσχημο δεν ειπώθηκε τίποτα, αλλά υπερασπιζόμενοι αν θέλετε αυτό που πρέπει όλοι εδώ να 
κάνουν, τα χαμηλά εισοδήματα αυτών των ανθρώπων, να μην προχωρήσουμε σε καμία αύξηση και 
αντιθέτως να προχωρήσουμε σε μειώσεις αυτών των τελών.  

Με συγχωρείτε πολύ, θέλω να μου εξηγήσετε ως Πρόεδρος, δεν έκανα παρέμβαση στο 
πρώτο θέμα γιατί η πρόταση η οποία κάναμε περί μείωσης των δημοτικών τελών δεν μπήκε σε 



ψηφοφορία, δηλαδή λέτε το θέμα είναι προσαρμογή ή μη ή άλλη πρόταση και τις προτάσεις που 
γίνονται από κάτω τις ακούτε, τις καταγράφετε αλλά δεν τις βάζετε σε ψηφοφορία;  

Εμείς θα απαιτούσαμε και οι προτάσεις που γίνονται από τα κάτω να μπαίνουν σε 
ψηφοφορία κι ο καθένας να αποφασίζει με ποιον είναι και τι θα κάνει. Εμείς λοιπόν προτείνουμε 
μείωση και θέλουμε αυτή η πρόταση να μπει και σε ψηφοφορία Πρόεδρε.  
 Πρόεδρος: Κα Σοφρόνωφ από τη στιγμή που ψηφίζεται μια πρόταση, η πρόταση της 
εισήγησης, πιστεύετε ότι έχει νόημα να βάζουμε σε ψηφοφορία μια άλλη πρόταση η οποία είναι 
ακριβώς αντίθετη; Αν θέλετε να καταγράψουμε ποιοι ψηφίζουν τη μείωση ή όχι, δεν ξέρω, ας 
αποφασίσει το σώμα να τα καταγράψουμε κι αυτά. 
  Σοφρόνωφ: Πρόεδρε, σε όλα τα όργανα, αυτό γνωρίζω εγώ, αρχίζουμε από τις προτάσεις 
που γίνονται από το σώμα και ο κάθε ένας ας αποφασίσει τί θα κάνει, αρχίστε από την πρόταση της 
μείωσης, να πάρει μηδέν, ένα, πέντε, πάτε στην πρόταση της Οικονομικής, πάτε στην πρόταση της 
Δημάρχου κ.ο.κ. 
 Νεστορόπουλος: Νομίζω σήμερα αγαπητέ Πρόεδρε είναι παράλειψή σας που δεν καλέσατε 
εδώ τους εκπροσώπους των αγροτικών συλλόγων. Θα έπρεπε να είναι κι αυτοί εδώ να μας θέσουν 
τα πραγματικά προβλήματα που αντιμετωπίζει σήμερα η αγροτιά, πόσο έχει συρρικνωθεί το 
εισόδημά της.  

Κε Βοργιαζίδη απαντήσατε σε μια ερώτηση που έκανε κάποιος συνάδελφος και είπατε ότι 
τα καπνά χρησιμοποιούν πολύ νερό και γι’ αυτό τα αύξησαν. Σας πληροφορώ ότι τα καπνά 
χρησιμοποιούν το μισό νερό από ό,τι χρησιμοποιούν οι δενδροκαλλιέργειες. Επομένως τα καπνά 
από 15 πήγαν στα 20. Τα ακτινίδια σε ποσότητα νερού χρησιμοποιούν κι αυτά λιγότερο από ό,τι οι 
δενδροκαλλιέργειες, πολύ λιγότερο, γιατί τα ακτινίδια αν τα ποτίσεις πάνω από τρεις τέσσερεις 
ώρες θα γεμίσουν φυτόφθορα, θα τα ποτίσεις εφτά φορές, ενώ τις δενδροκαλλιέργειες θα τις 
ποτίσεις πέντε ή έξι φορές. Επομένως αυτές δεν έχουν καμία σχέση με την κατανάλωση του νερού. 
Τα κηπευτικά που κυρίως έχουμε στην περιοχή του Δήμου Μακεδονίδος εκεί τους ανθρώπους θα 
τους αποθαρρύνουμε τελείως. Βρήκαν μια καλλιέργεια να βελτιώσουν λίγο το εισόδημά τους 
Πρόεδρε κι έρχεται η δημοτική αρχή και τους επιβάλει 50% σχεδόν τέλη άρδευσης περισσότερο. 
Είναι δυνατόν αυτοί οι άνθρωποι πάνω στα ορεινά εκεί που κάνουν τέτοια προσπάθεια, που το 
έδαφος είναι τόσο επικλινές και προσπαθούν να κάνουν καλλιέργειες να παράξουν; Εμείς να πάμε 
και να τους επιβάλουμε 40 ευρώ το στρέμμα; Είναι δυνατόν να ψηφίζουμε τέτοια αντιλαϊκά μέτρα; 
Τι να πω! 
 Μελιόπουλος: Πραγματικά, όπως ίσως έχει ειπωθεί και από άλλους, οι αυξήσεις στην 
άρδευση των χωραφιών των αγροτών μας είναι τεράστιες και έχει ένα στόχο, δεν είναι κανένας 
άλλος παρά να μετατρέψουν το νερό σε πανάκριβο εμπόρευμα με ό,τι συνέπειες έχει αυτό, 
θελημένες ή αθέλητες, στη συγκέντρωση της γης σε λίγα χέρια, αδυναμία να καλλιεργήσουν οι 
αγρότες, να χρεωθούν τα χωράφια τους στις τράπεζες και ό,τι άλλο πρόκειται να ακολουθήσει.  

Επιπλέον βλέπουμε και μια μεγάλη διαφοροποίηση αυτό που ειπώθηκε και από άλλους, για 
τα κηπευτικά μια αύξηση 50%, είναι που είναι μεγάλη και το 20% για τα δένδρα, φαντάσου τι 
γίνεται με το 50%, όταν θα λειτουργεί σε κάποιες καλλιέργειες οι οποίες μετά κόπων και βασάνων 
βρήκαν στις περιοχές αυτές, κι αν θέλετε χρησιμοποιώ κι έναν ορισμό δυναμικές καλλιέργειες και 
σε φτωχιές περιοχές θα οδηγήσει μια ώρα αρχύτερα τον κόσμο να εγκαταλείψει αυτές τις 
καλλιέργειες.  

Σε ένα Δ.Σ. που θέλει και υπερηφανεύεται και λέει ότι είμαστε σε μια αγροτική περιοχή, 
αυτές οι αυξήσεις είναι τραγικές με τραγικά αποτελέσματα. Επανέρχομαι και επαναλαμβάνω ξανά 
ότι οι μειώσεις των τελών ύδρευσης πρέπει να είναι γενναίες και όχι γενναίες οι αυξήσεις. Για να 
μη μιλήσω για μια άλλου είδους πολιτική, που μιλάει για δημιουργία ενιαίου φορέα διαχείρισης 
νερού για μια επεξεργασία ολοκληρωμένης πολιτικής σχεδιασμό και υλοποίηση όλων των 
αναγκαίων. Εδώ δυστυχώς δεν γίνεται τίποτα, μόνο αυξήσεις.  
 Λυκοστράτης: Μπορεί οι Δήμαρχοι να έκαναν την πολιτική τους και πράγματι να μην 
είχαμε τις αυξήσεις που θα έπρεπε να έχουμε, ίσως να είναι για εμένα τουλάχιστον δίκαιο το 18€ 
στις δενδροκαλλιέργειες, 20€ στα καπνά αλλά είναι πιστεύω πολύ μεγάλο το νούμερο των 40€ στα 
κηπευτικά. Τουλάχιστον αυτό που έχει φανεί είναι ότι τα Πιέρια δεν τα γνώριζε κανείς, με τις 
ντομάτες μάθανε ποια είναι τα Πιέρια. Πάτε πλέον στη λαχαναγορά της Θεσσαλονίκης  και μιλάνε 
για ντομάτα των Πιερίων γιατί γνωρίζουν όλοι πλέον τα Πιέρια.  



Το 50% επιπλέον πιστεύω είναι πάρα πολύ μεγάλο, τουλάχιστον θα ζητούσα από το Δ.Σ. αν 
γινόταν να το μειώσουμε έστω στα 35%, να μη φανεί μια αύξηση 50%, ας είναι 35% αυτή η 
αύξηση και το βάζω σαν πρόταση, δηλαδή να παραμείνει 18, 20 και το 40 να γίνει 35, αν συμφωνεί 
το σώμα να ψηφίσουμε αυτό.  
 Βοργιαζίδης: Θα συμφωνήσετε μαζί μου κ.Μελιόπουλε ότι οι επιχειρήσεις κλείνουν, όταν 
δεν έχουν να πληρώσουν τα έξοδά τους, ή όταν τα έσοδά τους είναι πολύ λιγότερα από τα έξοδά 
τους. Θα συμφωνήσετε θέλετε δε θέλετε, αυτό συμβαίνει κι εκεί πέρα και με την άρδευση αυτό 
συμβαίνει.  

Κοιτάξτε λίγο, έγινε μια κουβέντα στα Πιέρια κατόπιν προσκλήσεως των τριών προέδρων 
κι εκεί πέρα έγιναν δυο αιτήματα τα οποία αποδεχτήκαμε. Το πρώτο αίτημα ήταν να μην πάει η 
άρδευση στη Δ.Ε.Υ.Α.Β. και το δεύτερο αίτημα ήταν να υπάρχει ενιαία τιμή για όλο το Δήμο. Γιατί 
λέω ενιαία τιμή: Γιατί στη Μακεδονίδα τα δένδρα πληρωνόντουσαν προς 17€ το στρέμμα ενώ στις 
υπόλοιπες περιοχές προς 15€. Έτσι λοιπόν ενώ θα μπορούσε να υπάρχει μια ομοιόμορφη αύξηση 
και το 17€ στη Μακεδονίδα να γινόταν 20€, και να είχαμε μια μείωση της τάξης των 4€ στα 
οπωροκηπευτικά, εμείς απλά αποδεχτήκαμε το αίτημα των τριών Πρόεδρων για όμοια τιμή και 
βέβαια δεν μπορούσαμε να αυξήσουμε από 15 στα 20 τα δενδροκομικά στον Απόστολο Παύλο και 
στη Βεργίνα.  

Φίλε Γιάννη ή ξέρετε να ζητάτε κάτι ή δεν ξέρετε. Εγώ αποδέχομαι αυτή τη στιγμή αν 
νομίζεις ότι μπορείς να εκπροσωπήσεις και τους δυο άλλους Πρόεδρους που κάναμε την κουβέντα 
και να διατηρηθεί το παλιό καθεστώς, εσείς από τα 17€ να πάτε στα 20€ και να κατέβουν 4€ το 
στρέμμα τα κηπευτικά, καμία αντίρρηση. Το αποδέχεστε αυτό το πράγμα; (Στο σημείο αυτό 
γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς κασέτας) θα πω δυο πράγματα. Νομίζω 
ότι όλοι ξέρετε να διαβάζετε τον πίνακα που έχει εδώ πέρα για την άρδευση όπου λέει ότι τα έσοδα 
είναι 177.000€. Τί σημαίνει αυτό; Ότι μπορούμε να μην κάνουμε καμία απολύτως αύξηση και να 
πούμε ότι θα βγάλουμε την περίοδο με 177.000€, δηλαδή θα πληρώσουμε το ρεύμα και τους 
υδρονομείς, ούτε συντήρηση ούτε υλικά, αυτό είναι το ζητούμενο; Να ξέρουμε αν αυτό είναι το 
ζητούμενο καμία αντίρρηση. 
 Πρόεδρος: Μην περιμένετε απάντηση, συνεχίστε την διατύπωση.  
 Βοργιαζίδης: Όχι Πρόεδρε, γιατί ακούστηκαν πράγματα για μείωση που τα ακούμε και τα 
ξανακούμε και βαρεθήκαμε. Μείωση λοιπόν, η πρόταση της κ.Σοφρόνωφ είναι να μη γίνει άρδευση 
του χρόνου, αυτό λέει η κ.Σοφρόνωφ, έτσι μεταφράζεται. 
 Πρόεδρος: Όχι, δεν είπε να μη γίνει η άρδευση, είπε να γίνει μείωση.  
 Βοργιαζίδης: Έτσι μεταφράζεται Πρόεδρε. Εγώ επαναλαμβάνω κ.Χειμώνα σαφέστατα εγώ 
αποδέχομαι να πάνε από τα 17 στα 20 τα δενδροκομικά σας και να κατέβουν 4€ τα κηπευτικά, δική 
σας απόφαση ήταν η ενιαία τιμή, εγώ δεν έχω καμία αντίρρηση σ’ αυτό.  
 Πρόεδρος: Κε Βοργιαζίδη διαμορφώστε την πρότασή σας, η τελική πρόταση ποιά είναι;  
 Βοργιαζίδης: Κε Πρόεδρε περιμένω επειδή ο κ.Χειμώνας είπε ότι εκπροσωπεί και τους δύο 
άλλους προέδρους. 
 Πρόεδρος: Αυτό είναι έξω από κάθε λογική και δεοντολογία, ο Χειμώνας θα 
εκπροσωπήσει, θα πει για όλους; Προηγουμένως μας αναφέρατε ότι μαζεύτηκαν όλοι οι Πρόεδροι 
και αποφασίσατε ορισμένα πράγματα, τώρα πώς θα την αλλάξετε την εισήγηση; 
 Βοργιαζίδης: Λέω αν άλλαξε η δική τους εισήγηση, εγώ την αποδέχομαι. 
 Πρόεδρος: Τελικά οι Πρόεδροι συμφωνήσατε σε άλλα από αυτά που ανέφερε ο 
κ.Βοργιαζίδης; θα σας παρακαλέσω με δυο λόγια πείτε μας για να μην υπάρχει περίπτωση 
παρεξήγησης, συμφωνήσατε σε άλλα; αυτά που λέει ο κ.Βοργιαζίδης;  
 Ι.Χειμώνας: Πρόεδρε, σ’ αυτό που συμφωνήσαμε και δεχτήκαν ήταν πρώτον να μην πάνε 
στη Δ.Ε.Υ.Α.Β. και δεύτερον ότι οι αυξήσεις θα γίνουν σε όλους το ίδιο, δε θα έχουμε σκάλες, 
δέντρα στα Ριζώματα 20€ και στον κάμπο 15€, γιατί δηλαδή; Δεν το κατάλαβα. 
 Βοργιαζίδης: Παραμένει ως έχει η πρόταση. 
 Νεστορόπουλος: Όντως στον πίνακα των εξόδων είναι αυτά κ.Βοργιαζίδη. Αυτό που πρέπει 
να γίνει είναι όλοι όσοι χρησιμοποιούν το νερό να πληρώνουν. Να κάνετε προσπάθεια κι εσείς 
προσωπικά και οι υπηρεσίες, να πάρετε χρήματα από όλους που χρησιμοποιούν το νερό, γιατί 
πιστεύω ότι ένας αριθμός αρκετά ικανός δεν πληρώνει και γι’ αυτό τα έσοδα είναι χαμηλά, θα 
πρέπει να πληρώσουν όλοι για να φτάσουν τα έσοδα εκεί που πρέπει να φτάσουν και να μην έχουμε 



καμία μα καμία αύξηση. Εμείς προτείνουμε να μη γίνει καμία αύξηση και να κινηθείτε προς την 
κατεύθυνση του να εισπράξετε όλα τα έσοδά σας. 
 Μελιόπουλος: κ.Βοργιαζίδη θέλω να σας ευχαριστήσω για το μάθημα οικονομίας, για το 
πότε κλείνει μια επιχείρηση και είπατε ότι αν τα έξοδα είναι περισσότερα από τα έσοδα.  

Εγώ θα ήθελα να μου απαντήσετε σε ένα άλλο χρόνο για ποιο λόγο τα έξοδα γίνονται 
περισσότερα από τα έσοδα; Σ’ αυτό δεν απαντάτε καθόλου και θα σας πω εγώ γιατί: Γιατί οι 
πολιτικές και οι νόμοι οδηγούν στις μικρές επιχειρήσεις να έχουν περισσότερα έξοδα από τα έσοδα 
και το μεγάλο ψάρι, οι μεγάλοι καπιταλιστές να είναι το αντίθετο, το άλλο μάθημα αν θέλετε.  

Όσον αφορά το θέμα, η κινδυνολογία ότι με τις μειώσεις δε θα έχει του χρόνου άρδευση, 
πρέπει να σταματήσει. Αυτό είναι που έχουμε βαρεθεί κάθε χρόνο. Όταν προτείνουμε κάτι προς το 
συμφέρον των δημοτών, προς το συμφέρον των εργαζομένων, λέτε ότι δε θα το έχουν. Να 
φροντίσετε κ.Βοργιαζίδη και να μειωθούν τα νερά και να έχουν αυτό που πρέπει η σημερινή εποχή, 
οι σύγχρονες ανάγκες του κόσμου. Αυτό πρέπει να φροντίσετε κι αν θέλετε να το επαναλάβω γιατί 
δεν καταλάβατε, γιατί εντέχνως πάτε και εντοπίζετε μόνο το πρόβλημα στη Μακεδονίδα που εκεί 
μπορεί να είναι οι αυξήσεις τεράστιες και δεν πρέπει καθόλου να αυξηθούν, όχι να πάει στα 35€, να 
μείνουν εκεί και να κατέβουν ακόμα, αλλά το πρόβλημα αφορά όλο τον ενιαίο Δήμο Βέροιας με τις 
αυξήσεις αυτές στα δέντρα και είτε το θέλετε είτε όχι, επαναλαμβάνω, η μετατροπή του νερού σε 
πανάκριβο εμπόρευμα, ξέρετε τι θα γίνει; Ολοένα και λιγότεροι άνθρωποι στον τόπο μας θα 
καλλιεργούν, είτε το θέλετε είτε δεν το θέλετε εφόσον εφαρμόζετε αυτό που θέλετε να εφαρμόσετε, 
αυτήν την πολιτική που ακολουθείτε. 
 Σοφρόνωφ: Κε Βοργιαζίδη με συγχωρείτε, δε θέλω να αναφερθώ στο όνομά σας αλλά 
επειδή εσείς το είπατε για να γίνω πιο σαφής. Ξέρετε τι κάνετε με αυτό που λέτε; Ότι εμείς λέτε, 
προτείνουμε να μην αρδευτούν τα χωράφια. Εσείς ξέρετε τι κάνετε;  

Εσείς στο μέρος που σας αναλογεί, δε λέω καθ’ ολοκληρίαν, γιατί υπάρχει μια κυβερνητική 
πολιτική και ευρω-ενωσιακή συγκεκριμένη για τον αγροτικό τομέα, αυξάνετε το κόστος 
παραγωγής, αυτό κάνετε.  

Όταν οι αγρότες απαιτούν μείωση του κόστους παραγωγής και το λένε προς τους 
κυβερνώντες, εσείς έρχεστε ως δημοτική αρχή και στο μέρος που σας αναλογεί, αυξάνετε το 
κόστος παραγωγής. Πού θα μετακυλιθεί; Για τον αγρότη που λέω εγώ, θα αντέξει άντε και φέτος να 
καλλιεργήσει, αλλά πάτε στον κάμπο και δείτε πόσα μένουν ακαλλιέργητα και εγκαταλειμμένα, 
κομμένα για τη φωτιά ή εγκαταλειμμένα. Είτε αρδευτούν τα χωράφια είτε δεν αρδευτούν  φέτος, με 
τις αυξήσεις ή το πώς θα το διαμορφώσετε τέλος πάντων, αυτό που επιδιώκετε είναι να μην 
καλλιεργήσουν οι αγρότες.  

Εμείς δε λέμε αυτό, εμείς λέμε ότι πρέπει να υπάρξουν μειώσεις στις τιμές για να 
ελαφρυνθούν οι αγρότες, να καλλιεργήσουν, να μειωθεί το κόστος παραγωγής έτσι ώστε κι αυτός 
που αγοράζει τα αγροτικά προϊόντα και είναι ακριβά σήμερα, τα ντόπια, γιατί έρχονται φθηνά τα 
εισαγόμενα, να μπορεί να τα αγοράσει και σε φθηνότερες τιμές, αυτή είναι η πρότασή μας.  

Το αν εσείς θεωρείτε ότι η διεκδίκηση ενός κοστολόγιου φθηνού είναι ουτοπία, είναι άλλο 
ζήτημα, ούτε μπορείτε όμως να λέτε ότι εμείς με την πρόταση που κάνουμε είναι σαν να δε θα 
δώσουμε νερό στους αγρότες. Όχι, νερό θα δώσουμε στους αγρότες. Θα το δώσουμε σε μειωμένη 
τιμή για να τους μειώσουμε το κόστος παραγωγής για να μείνουν στο χωράφι γιατί αλλιώς και  με 
αυτό το μέτρο μια ώρα ταχύτερα τους οδηγείτε να μην το καλλιεργήσουν, γιατί και το προηγούμενο 
ακριβό ήταν, για ρωτείστε τους πώς  το πλήρωναν και αν έχουν πληρωθεί τις παραγωγές τους.  
 Λυκοστράτης: Σας έκανα μια πρόταση και θέλω να με απαντήσετε, αν μπορεί να συζητηθεί 
στο σώμα, δηλαδή να παραμένει το 18 στις δενδροκαλλιέργειες, τα 20 στα καπνά, να γίνει 35 στα 
κηπευτικά, να μειωθεί δηλαδή, το 40 να γίνει 35.   
 Χειμώνας: Να διαμορφώσω λίγο πιο καλά την πρόταση.  
 Πρόεδρος: Κοιτάξτε να δείτε, κατά παράβαση του κανονισμού κ.Χειμώνα σας έδωσα το 
λόγο. Δε διατυπώσατε μια σαφή πρόταση σε αντιπαραβολή με την πρόταση του κ.Βοργιαζίδη.  

Εσείς μόνος μπορείτε να αντιπροσωπεύετε και τους άλλους Πρόεδρους; Από ό,τι φάνηκε 
δεν μπορείτε και δεν έχετε το δικαίωμα, δεν είναι δεοντολογικά ορθό. Τι να διαμορφώσετε 
πρόταση; Ο κ.Βοργιαζίδης μεταφέρει την πρόταση που διαμορφώσατε πάνω στη συγκέντρωση που 
κάνατε με τους τρεις προέδρους. Τώρα τι να κάνουμε;  

Ι.Χειμώνας: Με τους τρεις Προέδρους όπως το είπα, αυτή ήταν η συμφωνία.  



 Πρόεδρος: Κάποιος από όλους λέει ψέματα τότε. 
 Ι.Χειμώνας: Σοβαρά μιλάμε; Ήταν και ο Αγγελίνας, ας μιλήσει κι αυτός. Αυτό που 
μιλήσαμε πάνω ήταν αυτό. Αυτό που θέσαμε εμείς σα ζήτημα δικό μας, να μη φύγει η άρδευση από 
το Δήμο, να μείνει στο Δήμο.  
 Πρόεδρος: Έγινε αποδεκτό αυτό. 
 Ι.Χειμώνας: Ε τότε που είναι το ψέμα;  
 Πρόεδρος: κ.Βοργιαζίδη έχουμε τέσσερεις προτάσεις. Η μια πρόταση είναι αυτή που έκανε 
η κ.Σοφρόνωφ να μειωθεί το κοστολόγιο της άρδευσης. Κα Σοφρόνωφ μεταφέρω σωστά την 
πρότασή σας να μειωθεί;  

Η δεύτερη ήταν να μην αυξηθεί, να παραμείνει ως έχει, και η τρίτη του κ.Λυκοστράτη μια 
ενδιάμεση, να μειωθούν, μάλλον ίδια είναι σχεδόν με της κ. Σοφρόνωφ. 
 Αγγελίνας: Πρόεδρε δεν μπορεί να κάνει πρόταση κανένας δημοτικός σύμβουλος. Πρόταση 
μπορεί να κάνει ο επικεφαλής της παράταξης. Επειδή έγινε και την προηγούμενη φορά και δε 
θέλησα να παρέμβω, όπως στο πρώτο θέμα πρόταση έκανε ο κ.Νεστορόπουλος με τον κ.Γκαμπέση 
που ήταν πολύ σωστή η άποψή τους, αλλά δεν μπορεί ο κάθε δημοτικός σύμβουλος να κάνει 
πρόταση. 
 Πρόεδρος: Δεν είναι έτσι κ.Αγγελίνα, η εισήγηση λέει αναπροσαρμογή ή μη, έχει δικαίωμα 
κάθε δημοτικός σύμβουλος να τοποθετηθεί επί της εισήγησης.    
 Αγγελίνας: Ο επικεφαλής της παράταξης μπορεί να κάνει πρόταση, κανείς άλλος.  
 Πρόεδρος: Το αναφέραμε και στο πρώτο θέμα που συζητήσαμε. Ότι η εισήγηση μιλά για 
αναπροσαρμογή ή μη, επομένως είναι εντός του θέματος και δεν εισάγει καινά δαιμόνια ο κάθε 
δημοτικός σύμβουλος όταν λέει μη μείωση, ενδεχομένως η πρόταση του κ.Λυκοστράτη δεν έχει 
θέση και της κ.Σοφρόνωφ που μιλάνε για μείωση, αυτοί ναι όντως είναι εκτός της εισήγησης. 
 Μαυροκεφαλίδης: Αντιλαμβάνομαι την ένταση που δημιουργούμε και στον Πρόεδρο 
λοιπόν και θα πρέπει να υπάρχει κατανόηση.  

Πρόεδρε ένας είναι ο εισηγητής και αν ο εισηγητής αποδεχτεί την πρόταση της 
κ.Σοφρόνωφ, του κ.Γκαμπέση, του κ.Κορωνά, τότε μπαίνει η πρόταση σε μια νέα μορφή στο 
εισηγητικό και ψηφίζεται. Δεν υπάρχουν άλλες προτάσεις να ψηφιστούν ή γίνονται αποδεκτές από 
τον εισηγητή. Αν ο εισηγητής το αποδεχτεί, τότε αποδέχεται και προτείνεται επί του εισηγητικού 
ψηφίζουμε μόνο ναι, όχι, λευκό, απών, με όλες τις αποχρώσεις, δεν υπάρχει άλλος τρόπος, καμία 
εισήγηση δεν μπορεί να ψηφιστεί. Ή γίνεται αποδεκτή από τον εισηγητή κι ενσωματώνεται, έχουμε 
μια άλλη μορφοποίηση της τελικής πρότασης ή ψηφίζουμε λοιπόν και το τοποθετούμε πάνω σε μια 
εισήγηση με όλες τις εκδοχές. Ο προεδρεύων ή ο δημαρχεύων ή η δήμαρχος μπορεί να ορίζει από 
τον υπηρεσιακό τον γενικό ή έναν αντιδήμαρχο ή έναν σύμβουλο. Κ.Βοργιαζίδη παρακαλώ πέστε 
μας αν αποδέχεστε αυτήν την πρόταση ή όχι. 
 Βοργιαζίδης: Ποιά από όλες κε Πρόεδρε;  
 Αγγελίνας. Πρόεδρε, σύμφωνα με τον «Καλλικράτη», πρόταση στη διάρκεια της δημοτικής 
εξέλιξης μπορεί να κάνει μόνο ο επικεφαλής της κάθε δημοτικής παράταξης, στις συγκεκριμένες 
δημοτικές παρατάξεις που υπάρχουν στο σώμα είναι τρεις, η συμπολίτευση, η αντιπολίτευση και η 
Λαϊκή Συσπείρωση, δεν μπορώ εγώ να συζητήσω. Μπορώ εγώ στην τοποθέτησή μου να πω 
οτιδήποτε έχει σχέση, να βελτιώσω, αλλά δεν μπορεί να μπει σε ψηφοφορία πρόταση από 
οποιονδήποτε δημοτικό σύμβουλο, το γράφει ολοκάθαρα ο «Καλλικράτης». Επειδή αυτό έγινε και 
στην αρχή με τους δυο συναδέλφους, να μη συνεχιστεί.  

Στην προκειμένη περίπτωση ο κ.Χειμώνας έχει δίκιο που κάνει μια πρόταση, αλλά έπρεπε 
να συνοδεύεται από ένα έγγραφο το οποίο θα καταθέσει στο προεδρείο, το οποίο θα δεσμεύεται με 
υπογραφές ότι εκπροσωπεί τους άλλους δυο, εγώ δεν έχω αντίρρηση με την πρότασή του. Και κάτι 
άλλο, επειδή αναφέρθηκε στο όνομά μου ότι συμμετείχα στη συγκέντρωση που έγινε με θέμα την 
άρδευση κα με την ύδρευση και γενικότερα σε δυο συγκεντρώσεις που έγιναν με πρόσκληση από 
τους Προέδρους, εκεί συζητήθηκε να μη δοθεί η άρδευση στη Δ.Ε.Υ.Α.Β., πράγμα για το οποίο κι 
εμείς προχωρήσαμε σ’ αυτήν την κατεύθυνση.  

Δεύτερον, είπαμε ότι εκεί θα εφαρμοστεί μια ενιαία τιμή και στην ύδρευση και στην 
άρδευση. 
 Πρόεδρος: Ειπώθηκαν αυτά. 



 Αγγελίνας. Δεν ειπώθηκαν. Η ενιαία τιμή που ειπώθηκε και να εφαρμοστεί, εφαρμόζεται 
σήμερα στο εισηγητικό. Δηλαδή 18€ θα πληρώνουν για τα δένδρα ο Δήμος Μακεδονίδος, 18€ θα 
πληρώνει για δενδροκαλλιέργειες και ο Δήμος Απ.Παύλου. Ο Δήμος Μακεδονίδος, για να 
βοηθήσω και τον κ.Βοργιαζίδη γιατί συμμετείχα και έχω κάποια υπευθυνότητα γι’ αυτό το πράγμα. 
17€ πλήρωνε ανά στρέμμα ο Δήμος Μακεδονίδος, 15€ ο Δήμος Απ.Παύλου. Ο Δήμος 
Μακεδονίδος αυτή τη στιγμή ανεβαίνει κατά ένα ευρώ, ο Δήμος Απ.Παύλου αυξάνεται κατά τρία 
ευρώ. Γιατί; Γιατί γίνεται στα πλαίσια της ισοτιμίας και της ενιαίας τιμής. Αυτό δε βοηθάει τους 
κατοίκους του Δήμου Απ.Παύλου, αλλά στα πλαίσια να προχωρήσουμε μπροστά σαν ένας ενιαίος 
Δήμος σε όλα τα πράγματα ύδρευση, άρδευση, δεχόμαστε αυτό. 

 Βοργιαζίδης: Προτείνω τη μείωση του τέλους άρδευσης για τα κηπευτικά από 40€ σε 
38€/στρ. 
 Πρόεδρος: Η πρότασή σας κ.Σοφρόνωφ είναι να μειωθεί.  Πόσο να μειωθεί; Η πρόταση της 
κας Σοφρόνωφ σαν επικεφαλής της παράταξης εισάγει την πρόταση για μείωση 20%. Ποιοι 
συμφωνούν;  
 Μαυροκεφαλίδης: Η πρόταση πρέπει να γίνει στον εισηγητή.  
 Πρόεδρος: Κε Μαυροκεφαλίδη, ο επικεφαλής της παράταξης εισάγει μια πρόταση. Το 
σώμα θα αποφασίσει αν αυτή η πρόταση μπορεί να περάσει ή όχι. Είναι τόσο δύσκολο; 
 Μαυροκεφαλίδης: Είναι αντικανονικό, εγώ αρνούμαι να ψηφίσω. 
 Πρόεδρος: Ποιοι είναι υπέρ της πρότασης για μείωση 20% που λέει η κα Σοφρόνωφ.  
 Καγκελίδης: Θα ήθελα να δικαιολογήσω την ψήφο μου. Επειδή πιστεύω ότι η άρδευση, 
όπως κι η ύδρευση πρέπει να πάει ως αρμοδιότητα στη ΔΕΥΑΒ, θα δώσω λευκή ψήφο.  

Σοφρόνωφ: Προτείνω τη μείωση των τελών άρδευσης που ισχύουν για το έτος 2012, κατά 
20%. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση της δημοτικής συμβούλου Ι.Σοφρόνωφ; 
Υπέρ της πρότασης της δημοτικής συμβούλου Ι.Σοφρόνωφ ψήφισαν οι δημοτικοί 

σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι υπόλοιποι δημοτικοί σύμβουλοι. 
Σοφρόνωφ: Πρόεδρε, επιθυμώ να γίνει ονομαστική ψηφοφορία. 
Πρόεδρος: Κα Σοφρόνωφ, το αίτημά σας για ονομαστική ψηφοφορία γίνεται δεκτό. Ο 

γραμματέας θα εκφωνεί ένα - ένα τα ονόματα με βάση την εκλογή τους και θα ψηφίζετε 
ονομαστικώς υπέρ ή κατά της εισήγησης της Ο.Ε. όπως αυτή διαμορφώνεται από την πρόταση του 
αντιδημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, άλλως τα τέλη άρδευσης παραμένουν ως έχουν. 
Παρακαλώ ν’ αρχίσει η ονομαστική ψηφοφορία. 

Στη συνέχεια ο γραμματέας φώναζε τα ονόματα του συμβούλων και αυτοί δήλωναν την 
παρουσία τους και αν υπερψηφίζουν ή καταψηφίζουν την παραπάνω εισήγηση. Έτσι: 

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν δώδεκα (12) σύμβουλοι, οι: Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. 
Τσιαμήτρος, Π. Παυλίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Κ.Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. Κούτρας, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Μ. Παπαϊωάννου, Θ. Κορωνάς, Β. Παπαδόπουλος. 

Λευκή ψήφο έδωσαν τέσσερις (4) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Ε.Αρχοντάκη, Α.Καγκελίδης, 
Θ.Αγγελίνας, Χ.Τσιούντας. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν εννιά (9) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Μ.Σουμελίδης, Κ. Κουτσαντάς. 
Β.Λυκοστράτης, Α. Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, Ε. Γουναράς, Δ. Γκέκα, Ι. Σοφρόνωφ, 
Γ.Μελιόπουλος. 

Πρόεδρος: Επομένως δεν αναπροσαρμόζονται τα τέλη άρδευσης για το έτος 2014. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την υπ’ αριθ. 607/2013 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. 
2.- Τις προτάσεις των δημοτικών συμβούλων Ι.Σοφρόνωφ και Κ.Βοργιαζίδη. 
3. Την υπ’ αριθ. 732/2012 απόφαση του Δ.Σ. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Εγκρίνει τη μη αναπροσαρμογή των τελών άρδευσης του Δήμου Βέροιας. 



Β) Καταρτίζει τον πίνακα των τελών άρδευσης έτους 2014, ο οποίος διαμορφώνεται ως 
εξής: 

 
              
  ΑΠΟΛΟΓΙΣΤΙΚΑ ΔΕΔΟΜΕΝΑ ΕΣΟΔΩΝ     
  ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΑΡΔΕΥΣΗΣ     

Κωδικός 
Λογαριασμ

ού 

Περιγραφή Εισπραχθέντ
α περιόδου 

01/01-
31/07/2012 € 

Εισπραχθέντ
α περιόδου 

01/01-
31/12/2012 € 

Εισπραχθέντ
α περιόδου 

01/01-
31/07/2013 € 

Εκτιμήσεις 
έτους 2013 € 

Προυπολογισ
μός έτους 

2014  € 

06.00.0331 ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ ΧΡΗΣΗΣ 
ΑΡΔΕΥΤΙΚΟΥ ΔΙΚΤΥΟΥ 

79.098,00 86.345,00 71.945,00 90.000,00 90.000,00 

06.00.2113 ΤΑΚΤΙΚΑ ΕΣΟΔΑ ΑΠΌ 
ΤΕΛΗ ΑΡΔΕΥΣΗΣ  

70.090,00 78.204,00 55.945,00 87.000,00 87.000,00 

  Σ Υ Ν Ο Λ Α 149.188,00 164.549,00 127.890,00 177.000,00 177.000,00 
              
  

  

  
 
         

 ΑΠΟΛΟΓΙΣΤΙΚΑ ΔΕΔΟΜΕΝΑ ΕΞΟΔΩΝ   
  ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΑΡΔΕΥΣΗΣ     

          
Κωδικός 

Λογαριασμ
ού 

Περιγραφή 

Πληρωθέντ
α περιόδου 

01/01-
31/07/2012 € 

Πληρωθέντ
α περιόδου 

01/01-
31/12/2012 € 

Πληρωθέντ
α περιόδου 

01/01-
31/07/2013 € 

Εκτιμήσεις 
έτους 2013 € 

Προυπολογισ
μός έτους 

2014  € 

      

02.20.604 ΑΠΟΔΟΧΕΣ ΕΚΤΑΚΤΩΝ 
ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ (ΕΠΙ 
ΣΥΜΒΑΣΗ ΕΚΤΑΚΤΩΝ 
ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ,ΗΜΕΡΟΜΙΣΘΙ
ΩΝ ΩΡΟΜΙΣΘΙΩΝ ΚΛΠ) 

0,00 51.015,07 23.535,89 58.500,00 53.000,00 

02.20.605 ΕΡΓΟΔΟΤΙΚΕΣ ΕΙΣΦΟΡΕΣ 
ΔΗΜΩΝ ΚΑΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ 

0,00 13.941,55 6.227,62 14.500,00 13.000,00 

02.20.621 ΠΑΡΟΧΕΣ ΠΑΡΑΓΩΓΙΚΗΣ 
ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ 

    113.714,41 150.000,00 81.000,00 

02.20.713 ΠΡΟΜΗΘΕΙΕΣ ΠΑΓΙΩΝ 0,00 28.439,42 0,00 30.000,00 20.000,00 
02.20.733 ΕΠΙΣΚΕΥΕΣ & 

ΣΥΝΤΗΡΗΣΕΙΣ ΠΑΓΙΩΝ 
ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ 

0,00 36.285,00 0,00 0,00 10.000,00 

Σ Υ Ν Ο Λ Α 0,00 129.681,04 143.477,92 253.000,00 177.000,00 

 
Η ισχύς της παρούσας αρχίζει από 1-1-2014. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  586 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 
το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Χειμώνας  
Β. Σταυροπούλου  Ν. Αγγέλου  
Ε. Αρχοντάκη     
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Σ.  Κουμτσίδης     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  18-11-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 


